

## News release FOR IMMEDIATE RELEASE

---

Contact: Lise Umulisa  
Title: Senior Officer Marketing & Communications  
Tel: +352 (0) 451 453 761  
Email: lupress@deloitte.lu

---

### Deloitte appoints 15 new Partners and Managing Directors

**Confident that the future is full of promise, Deloitte Luxembourg has appointed 15 new talented Partners and Managing Directors. These appointments will further accelerate the firm's marketplace presence and strengthen its position as a leader in cornerstone industries.**

**Luxembourg, 28 October 2020:** Deloitte Luxembourg recently announced the appointment of its newest Partners and Managing Directors with effect from 1 December 2020.

*"Talent is at the core of our strategy as we seek to shape a tomorrow for the better. It is for this reason that we are delighted to announce that 15 of our professionals have been appointed Partner or Managing Director. These current times may be challenging, but our confidence in our firm's resilience and its ability to lead in tomorrow's world remains steadfast,"* states John Psaila, Managing Partner at Deloitte Luxembourg.

With these appointments, the firm now has 127 Partners and Managing Directors engaged in excellence on the marketplace and the leadership of the firm's over 2,200 professionals. In addition, 23 professionals were promoted to the rank of Director, paving the way for the firm's future success.

#### New Partners

Deloitte Luxembourg has appointed the following professionals to Partner:

**João Almeida** works within the Cross-Border Tax – Mergers and Acquisitions team and has more than 16 years of experience in the field. He joined Deloitte Luxembourg in 2012 and has since been assisting clients in the infrastructure and real estate industry.

**Arnaud Bon** works within the Private Equity & Real Estate (PERE) Consulting team. He joined Deloitte Luxembourg in 2016. He has been advising a number of alternative managers and asset servicers on business strategy, regulatory, operational and transformation topics. Arnaud has been supporting the firm's PERE industry group in further strengthening its market presence within the aforementioned industries.

**Thibault Chollet** works within the Private Equity & Real Estate Consulting team. He joined Deloitte Luxembourg in 2006. His expertise encompasses a range of matters, including the design of new operating models, technology strategy, enterprise architecture, as well as the management of

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited ("DTTL"), its global network of member firms, and their related entities. DTTL (also referred to as "Deloitte Global") and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL does not provide services to clients. Please see [www.deloitte.com/about](http://www.deloitte.com/about) to learn more.

Deloitte is a leading global provider of audit and assurance, consulting, financial advisory, risk advisory, tax and related services. Our network of member firms in more than 150 countries and territories serves four out of five Fortune Global 500® companies. Learn how Deloitte's approximately 286,000 people make an impact that matters at [www.deloitte.com](http://www.deloitte.com).

This communication contains general information only, and none of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, its member firms or their related entities (collectively, the "Deloitte network") is, by means of this communication, rendering professional advice or services. Before making any decision or taking any action that may affect your finances or your business, you should consult a qualified professional adviser. No entity in the Deloitte network shall be responsible for any loss whatsoever sustained by any person who relies on this communication.

corporate-wide technology-led transformation projects for the financial services industry with a specific focus on private markets investment management.

**Bastien Collette** works within the Operational Support Consulting team. He joined Deloitte Luxembourg in 2016. He has more than 9 years of experience in anti-money laundering and counter terrorist financing. He mainly assists clients in the investment management services (traditional and alternative), private banking, and trust and company service provider industries.

**Maxime Heckel** works within the Forensic & Anti-Money Laundering Advisory team. He joined Deloitte Luxembourg in 2006 and has 15 years of experience within the financial services industry. His work is more specifically focused on anti-financial crime advisory and technology. He has successfully navigated projects on anti-money laundering and counter terrorist financing, fraud detection, and regulatory tax reporting for global financial institutions in Luxembourg and abroad. He has also designed and built several solutions and managed services for the firm.

**Enrique Marchesi-Herce** works within the Transfer Pricing team. He joined Deloitte Luxembourg in 2014. With more than 13 years of experience, his focus lies in the financial services sector. He advises a wide range of clients such as private equity companies, management companies, funds and banks in the design and implementation of their transfer pricing policies. Enrique is a frequent speaker at tax seminars and contributes to Deloitte Luxembourg's publications and thought leadership on transfer pricing issues.

**Bertrand Parfait** works within the Risk Advisory team. He started his career with Deloitte Luxembourg in 2005 as an auditor and has worked within the Risk Advisory team since 2008. Through the years, he has developed a solid expertise in compliance, risk management, internal audit and financial audit with a focus on the banking sector. He is an expert in internal governance and has a profound knowledge of prudential matters and regulatory reporting.

**Stephane Schirrecker** works within the Corporate Accounting team. He has 20 years of experience in the Grand Duchy, for over 13 of which he has been working with Deloitte Luxembourg. He began his Deloitte journey as an auditor, before moving to the Corporate Accounting team. He is a Luxembourg Chartered Accountant and provides accounting expertise and advice to private equity and multinational groups.

**Harald Thul** works within the Private Equity & Real Estate Audit team. He joined Deloitte Luxembourg in 2017. He is a *Réviseur d'Entreprises* and has over 21 years of experience in the financial and non-financial services in Luxembourg. He specializes in the audit of regulated and unregulated PERE structures reporting under International Financial Reporting Standards (IFRS) and/or Luxembourg Generally Accepted Accounting Principles (Lux GAAP).

**Vanessa Vandaele** works within the Cross-Border Tax – Mergers and Acquisitions (M&A) team. She joined Deloitte Luxembourg in 2008 and has over 12 years of experience advising asset managers on a wide variety of international tax matters, focusing primarily the mergers and acquisitions. Vanessa has acquired strong expertise in international and local tax matters, with a specific focus on cross-border tax advice for private equity clients.

## **New Managing Directors**

Deloitte Luxembourg has appointed the following individuals to Managing Director:

**Valérie Göuin-Antoine** works within the National Quality Risk and Security team. She joined Deloitte Luxembourg in 2011 and is a *Réviseur d'Entreprises* with over 20 years of experience in the audit of

investment funds. In addition to leading the transition of one of Deloitte Luxembourg's flagship audit clients, she represents the firm on various committees within the audit profession, and in the Deloitte network. Furthermore, Valérie contributes significantly to the firm's ethics, risk, reputation, and compliance agenda.

**Christelle Larcher** works within the Tax Technical Center and has 20 years of tax experience. In September 2007, she joined Deloitte Luxembourg as part of the M&A tax advisory practice. Since 2012, she has been involved in the Tax Technical Center where she assists the Tax department on a wide variety of tax issues and tax audits.

**Hervé Maillot** works with the Banking Industry Solutions team. He joined Deloitte Luxembourg in 2007 and has over 20 years of experience in the Financial Services Industry and Telecoms Industry. Hervé has been leading extensive transformation programs across various jurisdictions and technologies from strategy definition to design and implementation, specifically in the areas of core banking transformation where he co-leads the EMEA Temenos Centre of excellence.

**Sigo Risy** works within the Private Equity & Real Estate Audit team. He joined Deloitte Luxembourg in 2007 and has more than 19 years of professional experience in the manufacturing and real estate sector. He is a *Réviseur d'Entreprises agréé* and a German *Wirtschaftsprüfer*. He is responsible for Deloitte Luxembourg's real estate valuation desk.

**Corine Watteyne** works within the Tax Compliance team. She joined Deloitte Luxembourg in 2007. Initially working in the Mergers & Acquisitions team, she participated in the launch of the Tax Compliance practice in 2010, where she has been involved in a wide range of assignments on international tax services, direct income tax returns, tax reviews, and tax due diligence for multinational groups.

## FRENCH VERSION

### **Deloitte nomme 15 nouveaux Partners et Managing Directors**

**Confiant en un avenir prometteur, Deloitte Luxembourg a nommé 15 nouveaux talentueux professionnels aux postes de Partner et Managing Director. Ces nominations renforcent encore davantage la présence de la firme sur le marché et viennent solidifier sa position de leader dans les industries phares.**

**Luxembourg, le 28 octobre 2020** : Deloitte Luxembourg a annoncé récemment la nomination de ses nouveaux Partners et Managing Directors avec effet au 1<sup>er</sup> décembre 2020.

*« Les talents sont au cœur de notre stratégie afin de continuer à façonner un avenir toujours plus prometteur. C'est pourquoi nous nous réjouissons d'annoncer que 15 de nos collaborateurs ont été nommés Partner ou Managing Director. La période que nous traversons peut s'avérer source d'incertitudes, mais nous restons fermement convaincus de la capacité de résilience de notre firme et de son aptitude à jouer un rôle de premier plan dans le monde de demain »,* déclare John Psaila, Managing Partner chez Deloitte Luxembourg.

Avec ces nominations, Deloitte Luxembourg compte désormais 127 Partners et Managing Directors à la direction d'une firme de plus de 2.200 professionnels, engagés au quotidien à la poursuite de l'excellence sur le marché. 23 collaborateurs ont par ailleurs été promus au poste de Director préparant ainsi la voie pour les succès futurs.

## Nouveaux Partners

Deloitte Luxembourg a nommé les professionnels suivants au poste de Partner :

**João Almeida** évolue au sein de l'équipe *Cross-Border Tax – Mergers and Acquisitions* et a plus de 16 ans d'expérience dans ce domaine. Il a rejoint Deloitte Luxembourg en 2012, il est depuis lors au service de clients du secteur des infrastructures et de l'immobilier.

**Arnaud Bon** a rejoint Deloitte Luxembourg en 2016 au sein de l'équipe *Private Equity & Real Estate (PERE) Consulting*. Il conseille des gestionnaires alternatifs et des *asset servicers* en matière de stratégie d'entreprise, de transformation, ainsi que sur des questions réglementaires et opérationnelles. Arnaud contribue à asseoir le leadership de Deloitte en matière de PERE en renforçant la présence de la firme dans ces secteurs.

**Thibault Chollet** a rejoint Deloitte Luxembourg en 2006 et évolue au sein de l'équipe *Private Equity & Real Estate Consulting*. Son expertise couvre une série de domaines, notamment la conception de nouveaux modèles opérationnels, la stratégie technologique, l'architecture d'entreprise, ainsi que la gestion de projets de transformation technologique d'entreprise pour l'industrie des services financiers, et en particulier les investisseurs des marchés privés.

**Bastien Collette** a rejoint Deloitte Luxembourg en 2016 et travaille au sein de l'équipe *Operational Support Consulting*. Il compte plus de 9 ans d'expérience dans le domaine de la lutte contre le blanchiment de capitaux et le financement du terrorisme (AML/CTF). Il opère principalement dans les secteurs de *investment management* (traditionnel et alternatif), le *private banking* ainsi que les *trust and company service providers*.

**Maxime Heckel** a rejoint Deloitte Luxembourg en 2006 et évolue au sein de l'équipe *Forensic & Anti-Money Laundering Advisory*. Il compte 15 ans d'expérience dans l'industrie des services financiers. Il est reconnu pour son expertise en matière de technologie et de criminalité financière. Il a mené à bien divers programmes de lutte contre le blanchiment de capitaux et le financement du terrorisme (AML/CTF), ainsi que des projets de détection des fraudes et de *reporting* fiscal réglementaire pour des institutions financières internationales au Luxembourg et à l'étranger. Il a également conçu et mis au point plusieurs solutions et *managed services* pour la firme.

**Enrique Marchesi-Herce** a rejoint Deloitte Luxembourg en 2014 et travaille au sein de l'équipe *Transfer Pricing*. Fort de plus de 13 ans d'expérience, il est spécialisé dans les services financiers. Il conseille un large éventail de clients tels que des sociétés de *private equity*, des sociétés de gestion, des fonds et des banques dans la conception et la mise en œuvre de leurs politiques de *transfer pricing*. Enrique intervient fréquemment lors de séminaires fiscaux et contribue aux publications de Deloitte, ainsi qu'à la réflexion stratégique sur les questions de *transfer pricing*.

**Bertrand Parfait** a rejoint Deloitte Luxembourg en 2005 en tant qu'auditeur et évolue au sein de l'équipe *Risk Advisory* depuis 2008. Au fil des ans, il a développé une solide expertise en matière de *compliance*, de gestion des risques, d'audit interne et d'audit financier, en particulier dans le secteur bancaire. Il est spécialisé dans la gouvernance interne et jouit de solides connaissances en matière de questions prudentielles et de *reporting* réglementaire.

**Stephane Schirrecker** évolue au sein de l'équipe *Corporate Accounting* après avoir commencé sa carrière chez Deloitte Luxembourg en tant qu'auditeur. Il compte 20 ans d'expérience au Luxembourg, dont plus de 13 chez Deloitte. En tant qu'expert-comptable certifié au Luxembourg, il apporte son expertise dans le conseil aux acteurs du secteur *private equity* ainsi que des grands groupes internationaux.

**Harald Thul** a rejoint Deloitte Luxembourg en 2017 et travaille au sein de l'équipe *Private Equity & Real Estate Audit*. Il est Réviseur d'Entreprises et compte plus de 21 ans d'expérience dans les services financiers et non-financiers au Luxembourg. Il est spécialisé dans l'audit de structures PERE réglementées et non-réglées, reportant sous normes IFRS et/ou Lux GAAP.

**Vanessa Vandaele** évolue au sein de l'équipe *Cross-Border Tax – Mergers and Acquisitions (M&A)*. Elle a rejoint Deloitte Luxembourg en 2008 et compte plus de 12 ans d'expérience dans le conseil aux gestionnaires d'actifs sur des sujets de fiscalité internationale, et plus particulièrement dans le domaine des fusions-acquisitions. Au fil des ans, Vanessa s'est forgé une solide expérience en matière de fiscalité, avec une prédilection pour le conseil fiscal transfrontalier aux clients *private equity*.

## Nouveaux Managing Directors

Deloitte Luxembourg a nommé les professionnels suivants au poste de Managing Director :

**Valérie Göüin-Antoine** a rejoint Deloitte Luxembourg en 2011 et évolue au sein de l'équipe *National Quality Risk and Security*. Réviseur d'Entreprises, elle a plus de 20 ans d'expérience dans l'audit de fonds d'investissement. En plus de diriger la transition de l'un de nos principaux clients d'audit, elle représente la firme auprès de différents comités de la profession d'audit ainsi qu'au sein du réseau Deloitte. Valérie joue par ailleurs un rôle important dans le cadre des activités de la firme en matière d'éthique, risque, réputation et *compliance*.

**Christelle Larcher** travaille au sein du *Tax Technical Center*. Elle a rejoint Deloitte Luxembourg en septembre 2007 dans le service *M&A Tax Advisory* et compte 20 ans d'expérience dans le domaine fiscal. Depuis 2012, elle fait partie du *Tax Technical Center* au sein duquel elle assiste le département Tax sur un large éventail de problématiques et contrôles en matière fiscale.

**Hervé Maillot** est membre de l'équipe *Banking Industry Solution*. Il a rejoint Deloitte Luxembourg en 2007 et compte plus de 20 ans d'expérience dans les secteurs des services financiers et des télécommunications. Hervé a conduit de vastes programmes internationaux de transformation technologique, de la définition de la stratégie à la conception et l'implémentation, tout particulièrement en *core banking transformation*. Il codirige par ailleurs le *Deloitte EMEA Temenos Centre of excellence*.

**Sigo Risy** évolue au sein de l'équipe *Private Equity & Real Estate Audit*. Il a rejoint Deloitte Luxembourg en 2007 et compte plus de 19 ans d'expérience professionnelle dans les secteurs manufacturiers et *real estate*. Il est Réviseur d'Entreprises agréé et Expert-comptable (*Wirtschaftsprüfer*) en Allemagne. Sigo est responsable du desk *Real Estate Valuation* de Deloitte Luxembourg.

**Corine Watteyne** a rejoint Deloitte Luxembourg en 2007 et travaille au sein de l'équipe *Tax Compliance*. Après quelques années passées en *M&A Tax Advisory*, elle a contribué au lancement du service *Tax Compliance* en 2010, où elle a participé depuis à un large éventail de missions dans des domaines variés tels que les services fiscaux internationaux, les déclarations de revenus directes, les contrôles fiscaux et la *due diligence* fiscale pour des groupes multinationaux.

